

Van: info@rosadoc.be
Verzonden: donderdag 14 februari 2013 11:13
Aan: Veerle Solia
Onderwerp: RoSa's Vrouwennieuws

Vrouwennieuws

14 februari 2013

In het nieuws

- **One Billion Rising – live coverage (The Guardian, 14/02/2013)**
- 'Verkrachting is niet minder erg dan moord' (De Standaard, 14/02/2013)
- Waarom een zakenvrouw minder bekwaam is dan een zakenman (De Standaard, 14/02/2013)
- 'Overheid onderneemt geen actie om seksueel misbruik aan te pakken' (NRC Handelsblad, 14/02/2012)
- Fleur Wirtz: 'De vrouw loopt vooral zichzelf in de weg' (De Volkskrant, 14/02/2012)
- Danse avec les femmes (La Libre Belgique, 14/02/2013)
- Un flashmob anti-violence contre les dames (La Libre Belgique, 14/02/2013)
- En Belgique (La Libre Belgique, 14/02/2013)
- Le viol qui sort les Sud-Africains du déni (La Libre Belgique, 14/02/2013)
- Les Indiens se rangent derrière les féministes (La Libre Belgique, 14/02/2013)
- Eve Ensler (La Libre Belgique, 14/02/2013)
- Le combat n'est pas terminé (La Libre Belgique, 14/02/2013)
- Femen : entre curiosité et polémique (La Libre Belgique, 14/02/2013)
- Sûreté de l'État: et si c'était Karin Gérard? (La Libre Belgique, 14/02/2013)
- Une femme pour diriger "Le Monde"? (La Libre Belgique, 14/02/2013)
- Romantiques, rationnels, le débat est clos: l'amitié homme-femme n'existe pas (La Libre Belgique, 14/02/2013)
- "La beauté n'a pas de poids" (La Libre Belgique, 14/02/2013)
- Delhi's No.1 ladies' taxi company (BBC News, 14/02/2013)
- Use of Morning-After Pill Is Rising, Report Says (The New York Times, 14/02/2013)
- In India, 'One Billion Rising' Resonates With Many (The New York Times, 14/02/2013)
- RCMP 'discriminates against and abuses' First Nations women (BBC News, 13/02/2013)
- Next generation of social media 'exposing girls to sexual abuse' (The Independent, 13/02/2013)
- More women needed on TV and in media, says Alice Arnold (BBC News, 13/02/2013)
- Quotas for women: Alice Arnold, Emily Thornberry and Jo Swinson (BBC News, 13/02/2013)
- Kansas Abortion Practice Set to Replace Tiller Clinic (The New York Times, 13/02/2013)
- In India, Kisses Are on Rise, Even in Public (The New York Times, 13/02/2013)
- Not Just a 'Feminine Mystique': What Hasn't Changed Enough for ... (The New York Times, 13/02/2013)
- Dance to end violence against women (CNN, 13/02/2013)
- Fighting rape in South Africa's 'broken system' (CNN, 13/02/2013)
- Video: B.C. Mounties accused of raping, abusing and neglecting aboriginal **women** (The Globe and Mail, 13/02/2013)
- Video: Government can't ignore missing aboriginal **women**: Bob Rae (The Globe and Mail, 13/02/2013)
- Human rights group says RCMP, native relationship 'dysfunctional' (The Globe and Mail, 13/02/2013)
- Come forward with abuse claims, RCMP urges aboriginal **women** (The Globe and Mail, 13/02/2013)

 Word fan van RoSa documentatiecentrum op Facebook.

De RoSa vrouwennieuws mailing brengt een dagelijkse selectie vrouwennieuws uit de internationale pers. Meer vrouwennieuws vind je op de vertrouwde vrouwennieuwspagina's op www.rosadoc.be
Wilt u deze mailing niet langer ontvangen? Mail naar docwerk@rosadoc.be met de vermelding 'uitschrijven vrouwennieuws'.

